
國立空中大學 

「2018年外籍學生漢字輸入比賽」簡章 

一、 活動目的： 

因應數位學習時代來臨，特舉辦「外籍學生漢字輸入比賽」，藉以

提昇外籍學生漢字輸入能力、培養外籍學生進入臺灣的資訊應用能力，

同時推廣漢字認讀，輔助外籍學生記憶漢字，進而書寫漢字。 

二、 主辦單位： 

國立空中大學數位華語文中心 

三、 協辦單位： 

高雄醫學大學人文社會科學院華語文中心、通識教育中心、語言與文化

中心 

四、 參加對象： 

（一） 16歲以上，非中華民國國籍在臺灣境內之外籍學生。 

（二） 建議參賽者為華語文能力測驗（TOCFL）A2 等級（約 1,000 詞彙

量）以上。 

（三） 參賽者父母任一方母語或國籍之官方語言為華語者（含各省以漢字

紀錄之方言），請勿報名參賽。 

（四） 參賽者報到時需查驗護照影本辦理報到，未攜帶或逾時報到者視同

棄權。 

五、 比賽場次： 

（一） 北區場次 

1. 比賽地點： 

國立空中大學校本部（新北市蘆洲區中正路 172號） 

2. 比賽日期：2018年 7月 1日（日） 

3. 比賽流程： 

09：00-09：30 報到 

09：30-10：00 長官致詞、比賽說明、測試 

10：00-10：10 比賽開始：第一篇文章 

10：10-10：30 休息、交流 

10：30-10：40 比賽開始：第二篇文章 

10：40-11：00 休息、交流 

11：00-11：30 頒發參賽證明 

11：30-12：00 頒獎 



（二） 南區場次 

1. 比賽地點： 

高雄醫學大學（高雄市三民區十全一路 100號） 

2. 比賽日期：2018年 7月 2日（一） 

3. 比賽流程： 

13：30-14：00 報到 

14：00-14：30 長官致詞、比賽說明、測試 

14：30-14：40 比賽開始：第一篇文章 

14：40-15：00 休息、交流 

15：00-15：10 比賽開始：第二篇文章 

15：10-15：30 休息、交流 

15：30-16：00 頒發參賽證明 

16：00-16：30 頒獎 

六、 報名比賽： 

（一） 報名方式/費用 

參賽者應至主辦單位網站填寫線上報名表，並於線上系統繳付報

名作業費新臺幣 150元。 

網址：http://www.celc-nouedu.org/blog/chinese-typing-contest-2018 

（二） 人數限制 

每場次 60人，依報名次序，額滿為止。 

（三） 報名完成 

參賽者填寫線上報名表及繳費完成後即完成報名，主辦單位將於

比賽日前寄出通知信函。 

（四） 報名時間 

即日起至 6月 25日止（額滿為止）。 

七、 評分說明： 

（一） 評分標準 

正確率 40%、輸入速度（每分鐘）30%、總字數 30% 

（二） 比賽規則 

1. 參賽者應依報名順序及現場位置圖入座。 

2. 比賽開始前，請於測試時間確認個人使用之輸入法（含鍵盤模

式），比賽開始後將不受理因任何輸入法切換問題要求暫停。 

3. 參賽者應使用主辦單位提供之文章檔案，共兩篇。 

4. 參賽者按下「結束」鍵後應立即舉手示意，由工作人員上前紀錄

成績，若關閉成績視窗者視同 0分。 



5. 輸入時間上限為 10分鐘，9分鐘時將按鈴提醒一次，時間到時無

論是否結束均應立刻按下「結束」鍵。 

6. 標點符號（含空格）均需以全形符號輸入，請參賽者留意。 

7. 總成績計算方式為兩次輸入成績加總後平均。參賽者評分結果若

有同分情況，依序以正確率、輸入速度、總字數取得分高者排

名。 

八、 獎勵辦法： 

第一名：頒發獎金新臺幣 5,000元、獎狀 1面，計 1名。 

第二名：頒發獎金新臺幣 4,000元，獎狀 1面，計 1名。 

第三名：頒發獎金新臺幣 2,500元，獎狀 1面，計 1名。 

第四名：頒發獎金新臺幣 1,000元，獎狀 1面，計 1名。 

優選獎：頒發獎金新臺幣  500元，獎狀 1面，計 6名。 

九、 注意事項： 

（一） 比賽場地一律提供桌上型電腦，配備 Windows 7 以上作業系統，不

接受任何更換個人鍵盤、作業系統之要求。 

（二） 參賽者需遵守相關規範，進入比賽場地需將手機及行動裝置關機或

改為靜音模式。若有違反比賽規定之情事，主辦單位有權立即取消

該參賽者資格。 

（三） 比賽日期如遇重大天然災害或不可抗拒因素，得由主辦單位決定停

止比賽或延期辦理。 

（四） 獎勵辦法依北、南區場次分別獎勵。除獎勵辦法之外，主辦單位不

以任何其他名義提供費用或酬勞給參賽者。 

（五） 獎勵辦法所列之獎金均依中華民國所得稅法規定辦理課稅，若未能

配合者，請勿報名。 

（六） 本簡章如有未盡事宜及變更事項，請參考主辦單位網站最新公告資

料，或由比賽主持人當場宣布。 



“2018 Foreign Student Chinese Typing Contest” Briefing 

1. Purpose 

To welcome the digital learning age, we are holding a “Foreign Student Chinese Typing 

Contest” to improve Chinese input skills, develop the ability to apply information from 

Taiwan, promote Chinese reading, assisting in remembering Chinese characters, and writing 

with Chinese characters, for foreign students. 

2. Organizer 

National Open University Chinese e-Learning Center 

3. Co-Organizer 

Kaohsiung Medical University (Chinese Language Center, Center for Languages and 

Culture, Center for General Education) 

4. Eligibility 

A. Any foreign student, 16 years or older, studying in Taiwan without ROC citizenship. 

B. We suggest participants to have the ability of the TOCFL (Test of Chinese as a 

Foreign Language) test at A2 level or above. 

C. Entrants whose parent(s) has/have citizenship of a country with Chinese as its 

official language, or speaks Chinese as their mother tongue are discouraged from 

entering the contest. 

D. Entrants must provide a copy of their passport upon checking in for inspection. 

Entrants who arrive without it, or check in too late, will be disqualified. 

5. Contest Sessions 

A. North Division 

1. Contest Location 

National Open University Main Campus 

No. 172, Zhongzheng Road, Luzhou District, New Taipei City, 247 

2. Contest Date:  July 1st, 2018 

3. Contest Schedule 

09:00-09:30 Check-in 

09:30-10:00 Speeches, Competition Directions, Testing 

10:00-10:10 Competition Round 1 

10:10-10:30 Break 

10:30-10:40 Competition Round 2 

10:40-11:00 Break 



11:00-11:30 Certificate of Entry Awarding 

11:30-12:00 Award Ceremony 

B. South Division 

1. Contest Location 

Kaohsiung Medical University 

No. 100, Shiquan 1st Road, Sanmin District, Kaohsiung City, 807 

2. Contest Date:  July 2nd, 2018 

3. Contest Schedule 

13:30-14:00 Check-in 

14:00-14:30 Speeches, Competition Directions, Testing 

14:30-14:40 Competition Round 1 

14:40-15:00 Break 

15:00-15:10 Competition Round 2 

15:10-15:30 Break 

15:30-16:00 Certificate of Entry Awarding 

16:00-16:30 Award Ceremony 

6. Entering the Competition 

A. Signing up/Fees 

Entrants should fill out the entry form on the official website, and pay a fee of 

NT$150. 

Link: http://www.celc-nouedu.org/blog/chinese-typing-contest-2018 

B. Entry Limit 

Each contest division will consist of 60 entrants, by order of entry. 

C. Completion of Entry 

After filling out the online entry form and completing the entry fee payment, an entry 

completion notice will be sent. Upon receiving the notice, the entry process is 

complete. 

D. Entry Deadline 

June 25th, 2018 or until filled. 

7. Rules 

A. Scoring Rubric 

Accuracy 40%, Speed (Words Per Minute) 30%, Word Count 30% 

B. Contest Rules 

1. Entrants will take their assigned seats by order of entry. 

2. Entrants must confirm keyboard layout before the start of the contest. Contest will 

not be paused to accommodate switches in input method. 

3. Entrants will use only the two articles, provided by contest organizers. 



4. Entrants must raise their hand after clicking “Finish” button, a staff member will 

record their official time. Closing the results window will result in a score of zero 

for the round. 

5. Time limit per round is 10 minutes. A warning bell will sound at one minute 

remaining. When time is up, all entrants must click the “Finish” button. 

6. Punctuations (including spaces) must be entered in fullwidth form. 

7. Final score will be taken from the average of both rounds. Ties will be broken by 

accuracy, speed, then word count. 

8. Prizes 

First Place:  NT$5000, 1st place certificate. 

Second Place:  NT$4000, 2nd place certificate. 

Third Place:  NT$2500, 3rd place certificate. 

Fourth Place:  NT$1000, 4th place certificate. 

Honorary Awards: NT$500, Honorary certificate. 

9. Further Information 

A. Entrants will only use the desktop computers provided by the venue, with operating 

systems of Windows 7 or later. Entrants may not request to use other keyboards or 

operating systems. 

B. Entrants must follow all rules. All mobile and smart devices must be off or switched 

to silent mode. Entrants may be disqualified upon violation of any of the rules. 

C. Should there be any major natural disasters or other irresistible factors, the organizer 

has the right to cancel or postpone the contest. 

D. Prizes will be awarded separately for both the North Division and South Division 

contests. Besides the stated prizes, the organizer may not provide any forms of 

payment to the entrants. 

E. All entrants, should they win, must comply with the R.O.C. income tax laws. Do not 

enter the competition if you cannot fully comply. 

F. Any changes or notices will be posted on our official website, or announced live by 

the host. 


